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Уважаеми господин Панов,

В гр. Велико Търново по редица главни и основни пътни артерии са изградени изкуствени 
неравности за ограничаване на скоростта. В по-голямата си част тези съоръжения за намаляване на 
скоростта на придвижване на моторни превозни средства се явяват основното ефективно средство за 
намаляване на риска от пътни инциденти и злополуки. С намаляване възможностите за развиване на 
висока скорост се ограничава и прекомерния шум от превозните средства придвижващи се с по- 
висока скорост което подобрява условията на живот в съответния жилищен район.

Господин Панов,

Въпроса за изграждане на изкуствени неравности за намаляване на скоростта е особено 
актуален в районите със значително движение и струпване на деца и младежи. В тази връзка към 
настоящия момент остава неглижиран проблема с движението на моторни превозни средства по 
една от улиците създаваща предпоставки за движение с по -  висока, несъобръзена скорост и то при 
положение, че само на около 500 м има наличие на три учебни заведения, от които едно основно 
училище и две детски градини. Предвид гореизложеното, обсъждано ли е до момента изграждане на 
неравности за намаляване скоростта на движение, поне по едно, в района на пешеходните пътеки 
пред всяко от учебните заведения по продължение на ул, „Освобождение“ ? Планирано ли е 
изграждане на подобни съоръжения на упоменатата улица и ако е планирано кога може да се очаква 
това да бъде реализиране ?
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